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woj. Mazowieckie
PROTOKÓŁ nr 62

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,
które odbyło się w dniu 27 stycznia 2010 roku

o godzinie 1530 posiedzenie Komisji otworzyła i przywitała wszystkich zebranych
Przewodnicząca Izabela Brzezińska (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu;),

a następnie przestawiła porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku posiedzenia.
3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku posiedzenia.
4. Analiza stanowiska Burmistrza Miasta Marki, dotyczącego Protokołu pokontrolnego.
5. Kontrola wydatków inwestycyjnych, dotyczących rozbudowy Szkoły Podstawowej

nr 3 w Markach.
6. Sprawy różne.

7. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porzadku posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji Izabela Brzezińska zaproponowała, aby jako punkt 4. porządku
obrad został rozpatrzony obecny punkt 6. Sprawy różne.

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zdecydowała, że punkt "Sprawy różne"

zostanie rozpatrzony jako punkt 4. porządku obrad.

Pkt 4. Sprawy różne.

Przewodnicząca Komisji Izabela Brzezińska poinformowała, że do Komisji wpłynęły dwie
skargi.

W związku z tym, że na posiedzenie Komisji przybyli zaproszeni goście Przewodnicząca

Komisji zaproponowała, aby wrócić do pierwszej wersji porządku obrad, ij. pkt 4. Analiza
stanowiska Burmistrza Miasta Marki, dotyczącego Protokołu pokontrolnego.

Komisja zaakceptowała propozycję Przewodniczącej.

Pkt 4. Analiza stanowiska Burmistrza Miasta Marki, dotyczącego Protokołu pokontrolnego.

Protokół pokontrolny oraz stanowisko Burmistrza stanowią załącznik nr 2 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński udzielał wyjaśnień na pytania formułowane przez radnych:
Jana Orłowskiego i Ryszarda Korotko.

Burmistrz powiedział, m.in.:
• budynki komunalne zostały przejęte przez gminę do administrowania w 1991 roku od

Rejonowego Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej w Wołominie;

wcześniejszy administrator nie przekazał gminie dokumentacji projektowo 
technicznej - stad brak precyzyjnego określenia pojemności szamb; dokumentacja
techniczna jest tylko taka, którą w ostatnich latach sporządziła gmina w związku

z koniecznością dokonywania remontów (ta dokumentacja nie obejmuje szamb);



• mechanizm wywozu nieczystości płynnych jest taki, że usługodawca wybiera po kilka
metrów ścieków z kilku szamb w określonym rejonie; podkreślił, że ilość dostarczanej
wody bilansuje się z ilością wywożonych ścieków;

• usługa wywozu nieczystości ciekłych z budynków komunalnych i użyteczności

publicznej jest świadczona rzetelnie;
• po raz kolejny zachęcał, aby Komisja w trakcie kontroli korzystała z wiedzy

pracowników Urzędu Miasta, którzy mogą wyjaśnić wszelkie wątpliwości.

Na tym Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję w tym punkcie porządku obrad.

Pkt 5. Kontrola wydatków inwestycyjnych, dotyczących rozbudowy Szkoły Podstawowej
nr 3 w Markach.

w związku z obecnością na posiedzeniu Komisji pani Anny Sekuła Naczelnika Wydziału

Inwestycji, Przewodnicząca Komisji zapytała, czy członkowie Komisji mają pytania
w zakresie prowadzonej kontroli wydatków inwestycyjnych, dotyczących rozbudowy Szkoły

Podstawowej nr 3 w Markach.

W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych pytań, Przewodnicząca Komisji zamknęła ten
punkt porządku obrad.

Pkt 6. Sprawy różne.

l.Przewodnicząca Komisji Izabela Brzezińska odczytała skargę pni Jolanty Kur dotyczącą

wykonania uchwały nr XVI/143/200S w sprawie odpłatnego nabycia do zasobu
nieruchomości gminnych udziału 1/3 części działki nr ewid. lOS położonej w Markach przy
ul. Paderewskiego 4.
Kopia skargi stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Pan Sławomir Waś, Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania
Przestrzennego wyjaśnił, że właścicielka tej nieruchomości pani Elżbieta Jasińska podjęła

działania mające na celu uregulowanie stanu prawnego tej nieruchomości.

Przewodnicząca Komisji Izabela Brzezińska poprosiła o przygotowanie przez Wydział

pisemnego wyjaśnienia w tej sprawie.

Na tym zakończono rozpatrywanie tego punktu.

2.Przewodnicząca Komisji Izabela Brzezińska odczytała skargę na działalność Kierownika
ZUK, sformułowaną przez panią Jolantę Klimkiewicz.
Skarga stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

W wyniku krótkiej dyskusji ustalono, że na następne posiedzenie Komisji zostaną zaproszeni
przedstawiciele Zakładu Usług Komunalnych w celu udzielenia wyjaśnień ww. sprawie.

Pkt 5. Kontrola wydatków inwestycyjnych, dotyczących rozbudowy Szkoły Podstawowej
nr 3 w Markach.

Radny Jan Orłowski złożył wniosek o zamknięcie posiedzenia ze względu na późnąporę.



Przewodnicząca Komisji Izabela Brzezińska zarządziła głosowanie wniosku.

Głosowanie

za przyjęciemwniosku - 2
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Komisja postanowiła nie przerywać posiedzenia.

Członkowie Komisji kontynuowali kontrolę wydatków inwestycyjnych, dotyczących

rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 3 w Markach.

Ustalono, że następne posiedzenie Komisji odbędzie się w dniu 3 lutego br.

Pkt 7. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1750 Przewodnicząca Izabela Brzezińska zamknęła posiedzenie Komisji
Rewizyjnej.
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